
Villaområderne er under pres... 

 Der bør være én praksis for dobbelthuse i København, en praksis der 
er politisk bestemt i 2018

 Bygningsreglementets kriterier for en helhedsvurdering bør definere 
praksis for dobbelthuse med henvisning til feks grundstørrelser (et §14 
forbud er en usikker og unødvendig omvej) 

 En mere lempelig i praksis i enkelte områder vil accelere 
spekulationen i dobbelthuse og resultere i forslumring og fortætning

Derfor anbefaler Grundejeren.dk og SGF, at man afviser forslaget om en 
opblødning og en ren administrativ praksis for dobbelthuse i bestemte områder.

Behov for en samlet politik, der sikrer 
villaområderne som et grønt boligområde!


